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درخواست 32 انجمن دانشجویی برای برخورد 
با دستگاه های متخلف از قانون مبارزه با قاچاق

دانش��جویان  اس��امی  انجم��ن   ۳2
دانشگاه های کشور در نامه ای به آیت الله 
رئیس��ی خواس��تار برخورد قوه قضائیه با 
دس��تگاه های متخل��ف از قانون مبارزه 
با قاچاق ش��دند. درخواس��ت ۳2 انجمن 

دانشجویی برای برخورد با دستگاه های متخلف از قانون مبارزه 
با قاچاق

به گزارش فارس، ۳2 انجمن اسامی دانشجویان دانشگاه های 
کش��ور طی نامه ای به آیت الله س��یدابراهیم رئیس��ی رئیس  قوه 
قضائیه خواستار برخورد این قوه با دستگاه های متخلف از قانون 

قاچاق شدند.
در این نامه خطاب به آیت الله رئیسی آمده است:

»  ...با توجه به وظیفه ی قانونی قوه ی قضائیه و ش��رایط جنگ 
اقتصادی، به منظور دفاع از حقوق عامه از ش��ما و دس��تگاه های 
تح��ت ام��ر ق��وه ی قضائیه توقع می رود تا در اس��رع وقت به این 
پرونده ی تخلف دولتی مهم وارد شده و با مدیران و دستگاه هایی 
که در اجرای این قانون اهمال داشته اند و راه را برای حجم عظیم 
فساد و قاچاق در زیرمجموعه ی خود باز گذاشته اند، برخورد قاطع 
قضایی انجام داده و  اخبار این برخوردها را به مردم شریف ایران 

اطاع رسانی نمایید.

بیانیه قدردانی ۱۵۰ نماینده از مواضع 
رئیس جمهور برای عدم مذاکره با آمریکا

عضو هیات رئیسه مجلس بیانیه قدردانی ۱50 نماینده از مواضع 
رئیس جمهور برای عدم مذاکره با آمریکا را قرائت کرد.

ب��ه گزارش خبرنگار سیاس��ی ایلن��ا، احمد امیرآبادی فراهانی در 
جلسه علنی مجلس شورای اسامی بیانیه قدردانی ۱50 نماینده 
از مواض��ع رئی��س جمهور برای ع��دم مذاکره با آمریکا را قرائت 
کرد. در این بیانیه آمده اس��ت: » ...مواضع اخیر جنابعالی در رد 
مذاکره پیش از آن که نوع مطالب منتش��ر ش��ده قبلی دغدغه 
جدی دلسوزان نظام اسامی و باعث به وجود آمدن امید واهی 
غربی ها ش��د بنابراین از مواضع اخیر ش��ما قدردانی کرده و امید 
راس��خ داریم در این مس��یر مهم و سرنوشت س��از همچنان در راه 

امام راحل و رهبری ثابت قدم و استوار باشید«.

امنیت و آرامش بر مرزهای میهن اسلامی
 حاکم است

فرمانده کل ارتش جمهوری اس��امی ایران با تاکید بر ش��رایط 
مطلوب و امنیت و آرامش حاکم بر مرزهای کشور، گفت: همین 
که مقابل دش��من س��ینه س��پر می کنیم و دشمن درد سیلی ما را 
روی ص��ورت خ��ود احس��اس  می کند، برای ما کافی اس��ت. به 
گزارش ایلنا، سرلشکر سید عبدالرحیم موسوی فرمانده کل ارتش 
جمهوری اسامی ایران در تقدیر از تعدادی از رزمندگان ارتش 
که در ماموریت های اخیر اطاعاتی و عملیاتی حوزه های پدافند 
هوایی، دریایی، هوایی و زمینی تاثیرگذار بودند، بر شرایط مطلوب 
و امنیت و آرامش حاکم بر مرزهای میهن اس��امی، در س��ایه 

مجاهدت های مخلصانه و بی ریای رزمندگان تاکید کرد.

نمایندگان از پاسخ وزیر ارشاد درباره بیمه 
خبرنگاران قانع نشدند

نماینده ایذه و باغملک در مجلس گفت: امروز ما سؤالی درباره 
مس��ائل فرهنگی از جمله بیمه نش��دن خبرنگاران داشتیم که از 
پاس��خ های وزیر ارش��اد قانع نشدیم. هدایت الله خادمی نماینده 
مردم ایذه و باغملک در مجلس ش��ورای اس��امی در گفت وگو 
با خبرنگار پارلمانی خبرگزاری فارس، اظهار داشت: بنده امروز 
در جلس��ه کمیس��یون فرهنگی به منظور س��ؤال از وزیر فرهنگ 
و ارش��اد حاضر ش��دم. وی افزود: این جلس��ه که با حضور وزیر 
فرهنگ و ارش��اد اس��امی و سؤال کنندگان از وزیر تشکیل شد 
بنده س��ؤال خود را مطرح کرده و به اس��تماع پاسخ وزیر نشستم. 
خادمی ادامه داد: سوال بنده در مورد وضعیت موجود فرهنگی در 
کشور، بیمه نشدن خبرنگاران و همچنین عدم عملکرد درست 
برخی رسانه های دولتی و همسو بودن غیرمستقیم آن با برخی 

رسانه های معاند بود.

وزیر امور خارجه استرالیا برای دیدار با ظریف
 به بنگلادش رفت

وزیر امور خارجه استرالیا عازم بنگادش شد تا بتواند در دیدار با 
وزیر امور خارجه ایران توضیحاتی درباره ملحق ش��دن اس��ترالیا 
ب��ه ائت��اف آمریکایی خلیج فارس بدهد. به گزارش ایس��نا، به 
نقل از روزنامه فایننشال ریویو استرالیا، ماریس پاین، وزیر امور 
خارجه استرالیا قرار است با محمدجواد ظریف، وزیر امور خارجه 
ایران دیدار کرده و درباره تصمیم استرالیا برای ملحق شدن به 
ائت��اف آمریکای��ی حفظ امنیت خلیج فارس توضیحاتی به وی 
بدهد. وزارت امور خارجه و تجارت]اس��ترالیا[ تایید کرده اس��ت 
که وزیر امور خارجه اس��ترالیا امیدوار اس��ت بتواند »برای مذاکره 
درباره منافع و نگرانی های مش��ترک« در حاش��یه این نشست با 

ظریف دیدار کند.

برگزاری نشست شورای حکام سازمان ملل 
درباره کاهش تعهدات برجامی ایران

نماینده روسیه در سازمان های بین المللی با اعام خبر برگزاری 
نشست شورای حکام سازمان ملل هفته در آینده موضوع کاهش 
تعه��دات برجام��ی را یکی از موارد مطرح در این نس��یت عنوان 
کرد. به گزارش ایلنا، »میخائیل اولیانوف«، نماینده روس��یه در 
سازمان های بین المللی در توئیتر نوشت: »نشست شورای حکام 
س��ازمان ملل هفته آینده در وین برگزار می ش��ود. ما می توانیم 
درباره مباحث منطقه ای-س��وریه، کره ش��مالی و ایران انتظار 
بحث های فعال داش��ته باش��یم. س��وال اصلی این اس��ت که آیا 
ای��ران تصمی��م خواهد گرفت که اجرای تعهدات برجامی خود را 

بیشتر کاهش دهد؟«

خبر كوتاه

سياسي

گروه سیاسی: حجت الاسام حسن روحانی در جلسه رای اعتماد 
وزرای پیشنهادی آموزش و پرورش و میراث فرهنگی، صنایع 
دس��تی و گردش��گری با حضور در مجلس گفت: برای معرفی 
دو وزی��ر از کابین��ه دولت  در خدمت نمایندگان مجلس و هیات 
رئیسه هستیم. در آغاز لازم می دانم ایام سوگواری و ایام شهادت 
مولایمان حسین )ع( و اهل بیت و یاران و اصحابش را به ملت 
بزرگ ایران و همه مس��لمانان و حضار تس��لیت عرض کنم و 
امیدوارم همه ما بتوانیم پیرو راه آن عزیزی باشیم که گفت من 
برای س��امان دادن امور جامعه و نجات امت از انحراف و نفاق 
قیام و نهضتم را آغاز کردم که اراده و تصمیم من امر و فرمان 
به خوبی ها و نهی و بازداش��تن از پلش��تی ها و زشتی هاس��ت راه 
من راه پدر و برادر و جدم خواهد بود باید هر لحظه برای اصاح 

جامعه بکوشیم و از هیچ تاشی فروگذار نکنیم.
وی با بیان اینکه شرایط امروز کشور شرایط سخت و پیچیده ای 
است که نیاز به نقش آفرینی استثناعی از سوی مجلس شورای 
اسامی، دولت، قوه قضائیه و سایر ارکان کشور دارد، گفت: به 
یاد ندارم هیچ کشوری در تاریخ دهه های گذشته همانند ایران 
امروز در فش��ار اقتصادی بی حد و حصر و حداکثری اس��تکبار 
جهانی و دش��منان این مرز و بوم قرار گرفته باش��د. طراحی بر 
این بود که ۱۶ ماه پیش با تحریم شدید علیه جمهوری اسامی 

حداکثر کشور ۶ ماه بیشتر نتواند تاب آوری داشته باشد.
رئیس جمهور در بخش دیگری از س��خنان خود خاطرنش��ان 
کرد: ما بارها گفتیم که ممکن اس��ت از تصمیم ها س��وءتعبیر 
ش��ود. م��ا برنامه ای ب��رای مذاکره دوجانبه ب��ا آمریکا نداریم و 
نداشتیم. پیشنهاداتی بوده اما جواب ما منفی بوده اما ما گفتیم 
قبا آمریکا در ۱+5 با ما حرف می زد و ما بحث می کردیم اگر 
آمریکا تمام تحریم خود را بردارد و به برجام برگردد یا برنگردد 
باز هم امکان پذیر اس��ت که در جلس��ه ۱+5 مثل قدیم آمریکا 
هم حضور پیدا کند که مش��روط به این اس��ت که کل تحریم 
را بردارد. آن وقت به دلیل اینکه در هر س��خنرانی نمی توانیم 
ای��ن را تبیی��ن کنیم برخی می گویند مذاکره دوجانبه که برخی 

سوءبرداشت می کنند.
روحانی در ادامه  گفت: امروز که خدمت شما رسیدیم برای این 
اس��ت که یک عضو کابینه را ش��ما نمایندگان محترم تاس��یس 
کردید که قبلش وزارتخانه نبود ش��اید در مباحث مجلس��ی هم 
ما دولتی ها موافق نبودیم و ما البته حتی نظرمان مخالف باشد 
می گوییم اما تصمیم نهایی با شما و بعد شورای نگهبان است. 
پس یک وزاتخانه جدید تاسیس شده و یک وزارتخانه ما هم که 
وزارت مهم آموزش و پرورش است. وزیر محترم ما به عشق شما 
نمایندگان مجلس عاقه مند شد در کنار شما نمایندگان باشد و 
استعفا داد و من هم موافق نبودم و اصرار ایشان و تنگی وقت از 
طریق دفتر ما فشار آورد تا من استعفا را بپذیرم. آقای بطحائی 
وزیر خوبی بود و در دولت مشکلی بین ما نبود و امروز هم آقای 
حسینی در این چندماه وظیفه را به عهده گرفتند از ایشان راضی 

هستیم و به خوبی این وزارتخانه را اداره کرد.
حس��ن روحانی درباره علی اصغر مونس��ان گزینه وزارت میراث 
فرهنگی و گردشگری در این جلسه بیان کرد:  جناب مونسان 
عنصر فعال، پرنش��اط، خوش��فکری است که در یکی از بهترین 
دانش��گاه های کش��ور فارغ التحصیل ش��ده و آمادگی دارد این 
مسئولیت را بر دوش بگیرد. امیدواریم با رای نمایندگان مجلس 
در این دو سال باقی مانده آقای مونسان بتواند به عنوان وزیر این 
مسئولیت را به عهده بگیرد. وی همچنین با اشاره به ویژگی های 
شخصیتی آقای حاجی میرزایی به عنوان گزینه وزارت آموزش و 
پرورش گفت: ایشان مزایای ویژه خود را دارد که شاید اگر وزیر 
دیگری بود مزایای ایشان را نداشت خلق و خوی، ادب، اخاق 
و نحوه برخورد او ایش��ان را انس��ان ویژه ای س��اخته است. ما در 
این ۶ سال عصبانیت ایشان را تجربه نکردیم در همه روزهای 
س��خت در کنار دولت بوده اس��ت. نظم و آماده کردن برنامه ها 
برای دولت س��اده نیس��ت و کار س��ختی است و همیشه این کار 
را انجام می داد و با نظم و حوصله این کار را انجام داده است و 
هیچ گاه ندیدیم ایش��ان متنی را به دولت بیاورد که در متن آن 
اشتباه باشد در چارچوب آن ایراد داشته باشد و این نشانه دقت 
حوصله و پرکاری ایش��ان اس��ت. روحانی در پایان تاکید کرد: از 
همه نمایندگان خواهش��م می کنم به این دو وزیر رای دهند تا 
بتوانیم با همه افراد مورد نیاز در کابینه فعالیت مان را ادامه دهیم 
مخصوصا آموزش و پرورش که در نزدیک مهر ماه هس��تیم و 
بار سنگینی بر دوش ما است و بتوانیم در این مسیر در شرایط 

سخت کشور موفق باشیم.
نتیجه شمارش آرا �  

به گزارش تجارت به نقل از ایلنا، در پایان صحبت های وزرای 
پیشنهادی آموزش و پرورش و میراث فرهنگی بنایی و بابایی 
صالح از س��وی فراکس��یون مس��تقلین، کوچکی نژاد و کیانی از 
س��وی فراکس��یون ولایی و زرآبادی و قاس��م میرزایی از سوی 
فراکسیون امید برای شمارش آرا انتخاب شدند و پس از شمارش 
آرا  مونسان با ۱۶۳ رای موافق از مجموع 255 آرای اخذ شده 
و ۸7 رای مخالف و 5 رای ممتنع اولین وزیر میراث فرهنگی، 
صنایع دس��تی و گردش��گری لقب گرفت و حاجی میرزایی نیز با 
200 رای مواف��ق از مجم��وع 255 رای و 4۸ رای مخال��ف و 7 

رای ممتمع وزیر آموزش و پرورش شد.
سخنان موافقان و مخالفان مونسان �  

مونسان حاشیه ها و رانت ها را کم کرد 
احمد سالک نماینده اصفهان در مجلس که در موافقت با مونسان 
صحبت می کرد، گفت: آقای مونس��ان در دوره دو س��اله اش در 
س��ازمان میراث فرهنگی مونس��ان حاش��یه ها و رانت ها را کم 
کرد و در مقابل در این دو س��ال اش��تغال زایی را افزایش داد که 

قابل توجه است.
س��الک با اش��اره به نظر مقام معظم رهبری پیرامون موضوع 
گردشگری گفت: ایشان چنین بیان کرده اند که »من تصورم این 
است که اگر مسئولان کشور بتوانند از همین مساله گردشگری 
به ش��کل درس��ت با تبلیغات صحیح و با جهت گیری صحیح 
اس��تفاده کنند درآمد آن کش��ور را از همه نهادهای دیگر بی نیاز 

می کند.«
آمارهای ارائه شده از سوی مونسان مخدوش و بدون  �  

پشتوانه است

پروان��ه سلحش��وری )نماینده مردم تهران، ری، ش��میرانات و 
اسامش��هر در مجلس ش��ورای اسامی( در مخالفت با معرفی 
مونس��ان ب��ه عن��وان وزی��ر میراث فرهنگی، صنایع دس��تی و 
گردش��گری گفت: امروز روی س��خنم با تمام کسانی است که 
در روند وزاتخانه شدن این سازمان تاش کردند هرچند دولت با 
ناراحتی این وزارتخانه را پذیرفت اما امری که محال می نمود به 
نتیجه رسید. امروز کاندیدای وزارت از تاش نمایندگان سخن 

می گوید در حالی که در دوسال اخیر مخالفت داشتند.
ای��ن نماین��ده مجلس با اش��اره به آنکه آمارهای ارائه ش��ده از 
س��وی مونس��ان بعضا مخدوش و بدون پشتوانه هستند، گفت: 
در جایی به 4 هزار پروژه مرمت اش��اره دارد و در جایی 2 هزار 
پ��روژه مرمت��ی را عنوان می کنند. در جایی به س��اخت موزه ها 
اش��اره دارند و در جای دیگر به استانداردس��ازی و اینکه کجا 

قرار دارند اشاره نشده.
سخنان مخالفان و موافقان حاجی میرزایی �  

حاجی میرزایی توانمند در اجرای سند تحول بنیادین است
محمدحسین فرهنگی در جلسه علنی مجلس و در جریان بررسی 
صاحیت وزیر پیش��نهادی آموزش و پرورش به عنوان موافق 
وزیر پیشنهادی، گفت: آشنایی بنده با آقای حاجی میرزایی به 
روزهای اول انقاب بر می گردد که ایش��ان مس��ئولیت نهضت 
سوادآموزی و چند مسئولیت دیگر را در استان آذربایجان شرقی 
داش��تند. ش��اهد تاش های ارزش��مند ایشان در اعمال نظرات 

انقابی و دینی در حوزه های کاری و مسئولیتی بوده ام.
وی در پای��ان حاج��ی میرزای��ی را مدیری عالی و با توانایی اداره 
امور دانس��ت و گفت که تاکید بر اجرای س��ند تحول بنیادین و 
مخالفت با سیاست های استعماری 20۳0 از جمله نکات مثبت 

ایشان به شمار می آید
حاج�ی میرزای�ی دو ده�ه از بدنه آموزش و پرورش دور  �  

بوده است
سیدتقی کبیری در مخالفت با وزیر پیشنهادی آموزش و پرورش 
با اش��اره به آیاتی از قرآن کریم گفت: محس��ن حاج میرزایی به 
عنوان وزیر پیشنهادی وزارت خانه بسیار مهم و حساس آموزش 
وپرورش تعیین شده و سوابق مدیریتی و اخاق ایشان هم بر 
همگان روشن است اما براساس وظیفه که قسم خوردیم لازم 
است نکاتی را در راستای مخالفت با این پیشنهاد بگویم اما باید 
بگویم که متاسفانه رئیسجمهور پیشنهاد وزارت را در دقیقه ۹0 

مطرح کرد که موضوع حساسیت زمان نیز مطرح شود.
وی خطاب به حاج میرزایی ادامه داد: سوابق شما نشان می دهد 
که حدود ۱۸ سال از بدنه و فضای آموزش و پرورش جدا بودید 
و در زمان حضورتان نیز در بخش نهضت س��وادآموزی حضور 
داشتید که در برنامه پیشنهادی شما وضعیت نهضت سوادآموزی 
نیز روش��ن نیس��ت. با وجود چندین میلیون بیس��واد که در این 
حوزه داریم البته موضوع برای حضور در این وزارتخانه ش��رط 

لازم است اما کافی نیست.

بهارستان به گزینه های پیشنهادی دولت اعتماد کرد؛

مونسان و حاجی میرزایی وزرای جدید کابینه

شرط تحقق منافع ملی اجماع بر روی آنستتضمین فروش نفت تنها شرط برجامی تهران راهبرد اصلی بسیج تربیتی ـ فرهنگی است
رئیس سازمان بسیج مستضعفین با تاکید 
بر لزوم توجه به موضوع تربیت، گفت: ما در 
مقوله فرهنگ و تربیت انقاب نکرده ایم، 
بنابرای��ن راهبرد اصلی بس��یج به عنوان 
تش��کیات انقاب اس��امی، انقاب در 

عرصه تربیتی و فرهنگی است. به گزارش فارس به نقل از بسیج، 
نخستین کمیسیون تعلیم و تربیت بسیج پس از تصدی مسئولیت 
سازمان بسیج مستضعفین توسط سردار غامرضا سلیمانی، با حضور 
س��ردار غامی معاون هماهنگ کننده س��ازمان بس��یج ،مسئول و 
مدیران معاونت تعلیم و تربیت بسیج برگزار شد. سردار سلیمانی در 
ادامه گفت: منشاء عقب ماندگی در زمینه فرهنگی، هجمه وسیع و 
ناتوی فرهنگی دشمنان انقاب اسامی و تا حدودی ضعف مدیریت 

صحیح در مقوله تربیت است.

عضو کمیس��یون امنیت ملی و سیاست 
خارج��ی مجلس گف��ت: رفع تحریم از 
فروش نفت ایران حق ما بوده و وظیفه 
غربی ها اس��ت زیرا آن ها باید تعهدات 

خود را عملی کنند.
به گزارش تجارت عاءالدین بروجردی در گفت وگو با خانه ملت، 
با اش��اره به اظهارات اخیر عباس عراقچی مبنی بر اینکه ش��رط 
اجرای کامل تعهدات برجامی از س��وی ایران، تضمین فروش 
نفت ایران اس��ت، اظهار داش��ت: دیوار بی اعتمادی بین ایران 
و آمری��کا بس��یار بلند اس��ت و به حرف ه��ای ترامپ نمی توان 

اعتماد کرد.
وی همچنی��ن بی��ان  کرد: برای اجرای کامل تعهدات برجامی 

ایران، تنها شرط تهران تضمین فروش نفت ایران نیست.

کارش��ناس مس��ائل بین المل��ل گفت: 
زمانی می توانیم بگوییم منافع ملی قابل 
تحقق اس��ت که مسیر، روشنیِ حداقلیِ 
خود را داش��ته و بر روی آن اجماع باش��د. 
ابوالفضل ظهره وند در گفت وگو با فارس 

ضمن اشاره به اظهارات برخی مقامات دولتی درباره مذاکره با هر 
شخصیتی برای در پیشبرد اهداف کشور اظهار داشت: این تعارض 
مواضع برای من سوال است، چون اخیراً آقای رئیس جمهور عنوان 
کردند که دیوانگی است که آدم بخواهد با فردی بدعهد مثل رئیس 
جمهور آمریکا دیدار کند، ولی برخی اظهارات حاکی از تمایل به 
مذاکره، نشان می دهد که اختاف دیدگاهی در داخل دولت وجود 
دارد و به عبارتی جای تردیدی باقی می گذارد که می خواهند در 

یک مسیر خاکستری و سایه روشن حرکت کنند. 
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گروه سیاس�ی: رئیس دیوان عالی کش�ور 
اظهار داشت: در گام دوم انقلاب اسلامی و 
دوره جدید قوه قضاییه مفتخریم یک گردان 
بس�یجی مخلص در راس قوه قضاییه قرار 

گرفته است.
به گزارش ایلنا، حجت الاس��ام مرتضوی 
مقدم رئیس دیوان عالی کشور در هفتمین 
اجاسیه نخبگان حقوقی و قضایی کشور 
در مش��هد مقدس گفت: بس��یج، ش��جره 
طیب��ه ای اس��ت که نه��ال آن را امام راحل 
کاش��تند و اکن��ون نیز از ثم��رات این نهال 
بهره می گیریم. بسیج یک ظرفیت انقابی 
در تمام شئون کشور است و هر کجا که بن 
بس��تی ایجاد می شود باز خط شکن بسیج 
اس��ت و امتحانش را در تمام ش��ئون کشور 
پس داده است. رئیس دیوان عالی کشور با 
تاکید بر اینکه قاضی باید در مقابل مفسدان 
جسور باشد گفت: ۱2 هزار قاضی در سطح 
کشور داریم که در حال انجام وظیفه هستند 
و در میان آن ها قضات جس��ور، بس��یجی و 
انقابی بسیار داریم. وی با بیان اینکه قاضی 

شجاع آن است که وقتی حق را تشخیص 
داد هی��چ ماحظ��ه ای نکند، افزود: قاضی 
شجاع باید در صدور حکم حق و عدل هیچ 
ماحظه ای نداش��ته باشد و شجاعانه رای 
دهد. حجت الاسام والمسلمین مرتضوی 
مقدم تاکید کرد: در پرونده های بزرگ مفاسد 
اقتصادی از چهار طرف فشار وارد می کنند و 
از طریق واسطه، سفارش یا توصیه به دنبال 
آن هستند تا مسیر محاکمه انحراف پیدا کند 
لذا مقاومت قاضی این است که در مقابل زور 
تسلیم نشود و در برابر توصیه ها مقاوم بوده 
و یک قاضی بسیجی انقابی باشد. رئیس 
دیوان عالی کش��ور یادآور ش��د: در گام دوم 
انقاب اس��امی و دوره جدید قوه قضاییه 
مفتخریم یک گردان بس��یجی مخلص در 
راس قوه قضاییه قرار گرفته اس��ت. رئیس 
دیوان عالی کشور با بیان اینکه اخاص جز 
کار بسیج است، گفت: این افراد ظاهرنمایی 
نمی کنن��د چراک��ه مخلص آن اس��ت که 
ظاهرنمایی نکرده و هرچه می گوید عمل 

کند حال انتظار رئیس گردان بس��یجی آن 
است که بسیج حقوقدان به کمک بیاید و در 
زمینه کمبود قاضی، انجام مشاوره ها، تهیه 
گزارش ه��ا یا تحقیقات در حد توان کمک 
کنید. وی با بیان اینکه بسیج حقوقدان باید 
در میدان خود را عرضه کند، افزود: هرکس 
که توان و تخصص دارد می تواند بیان کند 
ک��ه در چه حوزه ای کمکی از وی س��اخته 
است. حجت الاسام و المسلمین مرتضوی 
مقدم رئیس دیوان عالی کش��ور در بخش 
دیگری از سخنان خود گفت: حقوقدانان و 
وکای بسیجی در عرصه قضاوت می توانند 
معین خوبی برای قاضی باشند، یک وکیل 
بسیجی آن است که وقتی از موکلش دفاع 
می کند باید بداند آنچه حق اس��ت و کشف 
کرده در سبد اخاص می گذارد. وی گفت: 
کارشناس��ی که قاضی را در مس��یر واقعی 
راهنمایی می کند در این کار س��هیم است، 
اما وکیلی که مس��یر را منحرف و قاضی را 
در آن مس��یر قرار بدهد و موجب ش��ود که 
حکم ناحق صادر شود بار این ظلم به گردن 
وکیل خواهد بود.  رئیس دیوان عالی کشور 
با تاکید بر اینکه ما مفتخر هس��تیم وکا و 
قضات بسیجی داریم افزود: یکی از مواردی 
که در اجرای عدالت و احقاق آن اهمیت دارد 
سامت اداری است و این کار مسلتزم ورود 
بس��یجیان مخلص است.حجت الاسام و 
المسلمین مرتضوی مقدم ضمن تأکید بر 
اینکه برای سامت اداری، بسیج باید فعال 
شود، ادامه داد: یکی از مواردی که بسیج باید 
به میدان بیاید سامت اداری کشور و فعال 

شدن در آن است.

گروه سیاس�ی: عضو کمیسیون امنیت ملی 
مجل�س: متاس�فانه در ایران رس�م ش�ده 
ش�رکت ها برای آنکه پاس�خگو نباش�ند و 
تخلفات خود را ادامه دهند، معمولا از افرادی 
ک�ه دارای رانت پرقدرت هس�تند در هیئت 

مدیره ها و مشاوره ها استفاده کنند.
ب��ه گزارش "پای��گاه خبری تحلیلی 
خط بازار"  یکی از آفت های صنعت 
خ��ودرو، حض��ور مدیران سیاس��ی و 
امنیتی در این صنعت اس��ت که گاها 
منج��ر به انحراف در عملکرد ش��ده 
اس��ت. حش��مت الله فاحت پیشه، 
عضو کمیس��یون امنیت ملی مجلس 
در این باره با بیان اینکه به اعتقاد باید 
اس��امی اعضای هیئت مدیره شرکت 
های خودروساز برای مردم مشخص 
باشد، گفت: بایستی اسامی این افراد 
ب��ه همراه عنوان ش��خصیت حقوقی 
ش��ان اعام ش��ود و آحاد مردم از آن 

مطلع شوند.
وی در گفتگو اختصاصی با خط بازار با 
اش��اره به اینکه شخصیت حقوقی این 
افراد برای مردم مهم است، خاطر نشان 
کرد: افرادی با س��وء استفاده از جایگاه 
حقوقی و یا با اس��تفاده از توانس��ته اند 
ب��ه عنوان هیئت مدیره ش��رکت های 
خودروس��ازی و ی��ا تابعه آنان صاحب 
منصب ش��وند که ای��ن موضوع باعث 
شده صنعت خودروسازی در قبال حتی 

مجلس هم پاسخگو نباشد.
فاحت پیشه گفت: صنعت خودروسازی 
کش��ور در دهه های گذشته از خیلی از 
کش��ورهای غرب و ش��رق آسیا جلوتر 

ب��ود ولی در حال حاضر به یک صنعت 
زی��ان ده، ورشکس��ته و کاذب تبدیل 
ش��ده اس��ت.وی افزود: متاس��فانه در 
زمین��ه اج��رای خیلی از اس��تانداردها 

عقب هستیم
عض��و کمیس��یون امنیت ملی مجلس 
تصری��ح کرد: عما وجود رانت برخی 
از اف��راد قدرتمند ک��ه جایگاه حقوقی 
دارند س��بب شده، پاسخگویی صورت 
نگی��رد. وی ب��ا تاکید بر اینکه اس��امی 
این افراد باید مش��خص ش��ود، گفت: 
باید روش��نگری گردد و مشخص شود 
چه کسانی با رانت وارد این شرکت ها 
شده اند. فاحث پیشه در نقد برخورد با 
پدیده دو شغله گی گفت: متاسفانه این 
موضوع تا حدودی در کشور لوس شده 
و شغل هایی که به لحاظ اثرگذاری در 
درجه بالایی قرار ندارند بیشتر زیر ذره 

بین هستند.
وی تصریح با بیان اینکه فسادآمیزترین 

دو ش��غله ه��ا در ح��وزه هیئت مدیره 
شرکت های وجود دارد، گفت: شرکت 
هایی که قرار شد منافع آنان در خدمت 
مس��تضعفان باشد؛ شرکت هایی که 
قرار شد به توسعه کشور کمک کنند؛ 
ش��رکت هایی که قرار شد به عمران 
کش��ور کمک کنند ولی عما برخی 
از آن��ان به رانت ه��ای قدرت تبدیل 
ش��ده اند. فاحت پیشه گفت: اگر در 
این خصوص افشاگری صورت بگیرد 
و در رس��انه ها اعام ش��ود، آن موقع 
مجل��س باید ب��ه موضوع ورود کند و 
نظ��ارت کن��د تا اف��راد از آن مناصب 

خارج شوند.
وی ادامه داد: متاس��فانه در ایران رسم 
ش��ده ش��رکت ها برای آنکه پاسخگو 
نباش��ند و تخلفات خود را ادامه دهند، 
معم��ولا از اف��رادی ک��ه دارای رانت 
پرقدرت هس��تند در هیئت مدیره ها و 

مشاوره ها استفاده کنند.

رییس دیوان عالی کشور؛

قاضی باید در مقابل مفسدان جسور باشد
عضو کمیسیون امنیت ملی انتقاد کرد؛

استفاده از افرادپرقدرت در هیئت مدیره ها برای فرار از پاسخگویی


